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Toelichting 

agendapunt 

7 

Bespreken collegemededeling 13 oktober 2020 over en met ontwerpbeleidsnota + ontwerp-

paraplubestemmingsplan i.v.m. huisvesting internationale werknemers en andere 

kamerbewoners in Leudal 

 

Aanleiding voor dit agendapunt 

In de raadsvergadering van 10nov20 heeft de gemeenteraad, op voorspraak van het raadslid 

mevrouw H. Glessner (Progressief Akkoord Leudal), bij het agendapunt 14 ‘Bespreken 

afhandelingsvoorstellen ingekomen stukken’, besloten om het ingekomen stuk met het nummer 

15 voor agendering voor te dragen in de vergadering van de commissie fysiek van 1dec20.  

 

Dat stuk betreft:  

Collegemededeling 13okt20 over en met ontwerpbeleidsnota + ontwerp-

paraplubestemmingsplan i.v.m. huisvesting internationale werknemers en andere 

kamerbewoners in Leudal. 

 

Motivering agenderingsverzoek 

Conform vast gebruik dient degene die een agenderingsverzoek voor een commissie-

vergadering indient dat verzoek te motiveren. 

 

Raadslid mevrouw Glessner heeft bij haar e-mail van 17nov20 aan de griffier het volgende 

laten weten: 

 

‘In hoofdstuk 6. Grootschalige huisvesting voor internationale werknemers staat: 

Uit het economische profiel van Leudal blijkt dat de urgentie voor extra en met name 

grootschalige huisvesting voor internationale werknemers  in Leudal groot is. Steeds meer 

Leudalse bedrijven vragen om deze huisvesting. Bij dergelijke concepten moet gedacht worden 

aan het huisvesten van 200 tot maximaal 225 personen in één huisvestingsaccommodatie. 

Daarbij kan onderscheid gemaakt worden tussen huisvesting op eigen terrein, enkel voor 

huisvesting van eigen werknemers en voor huisvesting niet gelegen bij het eigen bedrijf, waar 

bijvoorbeeld diverse bedrijven gebruik van kunnen maken.  

Gezien de steeds terugkerende discussie over het huisvesten van grote groepen 

arbeidsmigranten / internationale werknemers in Leudal wordt met dit bestemmingsplan dus 

kennelijk een definitieve streep getrokken door het verzoek van Landgoed Leudal voor 

huisvesten van 300 en meer arbeidsmigranten. 

Hoe verhoudt zich dit tot de procedure bij de Raad van State en is er sprake van 

‘terugwerkende kracht’. Wat staat hierover in een eerder bestemmingsplan en wat gebeurt er 

of is gebeurd met de opmerkingen die op verschillende momenten zijn gemaakt over de impact 

van zoveel arbeidsmigranten op de lokale bevolking (overlast). 

Uitgaande van de verwachte economische groei gaat het om meer dan 10% toename door 

arbeidsmigranten op het totaal aantal inwoners van Leudal. 

Wij vinden dat we daar in de commissie fysiek toch nog een keer over moeten hebben’. 

 

Bijlagen : ja. 

 


